

日期 Date
9/8-12/8地點：中山大學
Venues : Sun Yat-Sin University

香港政治領袖研習班 2006

Hong Kong Political Leaders Study Class 2006



逾 50 位青年學生參加了是次研習班。
Over 50 students joined the Class.

為提高香港青年人對政治和時事的認識和興趣，本會與屬會香港新動力合辦的「香港政治領袖研習班」。

在 4 日 3 夜的培訓班中，多位中山大學教授主講了 6 節有關香港政治情勢、選舉情況、演講技巧及危機公關策略等課題，加深了學員們對各種不同政治理念、制度及選舉策略的認識，更有助同學掌握香港現今政治情勢及各主要政治團體的狀況，提升了大家的演講辯論技巧及危機應變能力等多種的領袖特質。

We co-organized with our sub-organization, Hong Kong New Pulse to hold the "Hong Kong Political Leaders Study Class", which aimed to better Hong Kong youth's understanding on and arouse their interests in politics and current affairs.



學員們寓學習於娛樂，增進友誼。
The games allowed students to learn besides establishing friendships with each other.

In the 4 days 3 nights Class, students received 6 lessons by professors in Sun Yat-Sin University on Hong Kong political situation, elections, public speaking skills and public relations strategies to confront crisis. The lessons allow the students to learn more on different political concepts, systems and election strategies, as well as on the current political situation and situation of major political bodies in Hong Kong. In addition, their leadership qualities such as debating skills and the ability to meet crisis have also been strengthened.



郭正林教授為大家講解選舉制度與選舉策略。
Prof. GUO Zheng-lin was delivering a lesson on election systems and strategies.



馬逢國先生擔任營前聚會
的演講嘉賓。
Mr. MA Fung-kwok was
the guest speaker in the Pre-camp Gathering.



同學們聚精會神聆聽導師的講話。
Students listened attentively to the instructor.



陳大海教授講課風趣幽默，深受學員們愛戴。
Prof. CHAN Da-hai was popular for his humour.

分享會上大家踴躍發言，氣氛熱烈。
Everybody showed active participation in the sharing session. The atmosphere was lively.

同學們收到結業證書，心情興奮！
Students were excited to get the graduation certificates!

